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Algemeen Bestuur Veiligheidsregio NHN 

 

Agenda 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

Voorzitter burgemeester Schouten opent om 09.15 uur de vergadering en heet allen welkom. 

Ze heet in het bijzonder dhr. Hamers welkom, die vandaag voor het eerst namens defensie 

de vergadering bijwoont. 

 

De voorzitter wijst nog even op de presentielijst die rond gaat en getekend moet worden door 

de aanwezige bestuurders.  

 

2 Vaststelling agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. De agenda wordt hiermee vastgesteld. 

 

Datum Vrijdag 14 maart 2025 

Tijd 09.15 – 10.45 uur  

Locatie Kantoor VR NHN, Hertog Aalbrechtweg 22, 1823 DL Alkmaar 

Aanwezig Mevrouw A.M.C.G. Schouten, voorzitter, burgemeester Alkmaar 

De heer B. Tap, burgemeester Castricum 

De heer J. de Boer, burgemeester Den Helder 

De heer M.F. Poorter, burgemeester Dijk en Waard 

De heer P. Dijkman, waarnemend burgemeester Drechterland 

Mevrouw J. Hoekstra-Sikkema, burgemeester Enkhuizen 

Mevrouw M. ten Bruggencate, burgemeester Heiloo  

Mevrouw R. van Dam, burgemeester Hollands Kroon 

De heer J. Nieuwenburg, burgemeester Hoorn 

Mevrouw M. Bonsen, burgemeester Koggenland  

De heer M. Pijl, burgemeester Medemblik 

De heer G.J. van den Hengel, burgemeester Opmeer 

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen, burgemeester Schagen en waarnemend 

burgemeester Bergen NH 

De heer R. Wortelboer, burgemeester Stede Broec 

De heer M. Pol, burgemeester Texel 

De heer K. Taneja, secretaris, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De heer E.J. Paulina, Directeur Publieke Gezondheid (DPG) 

Mevrouw E.G.P. Cremers, districtschef Politie Noord-Holland Noord  

Mevrouw M. Markhorst, ambtelijk secretaris Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

De heer L.H. Hamers, Regionaal militair commandant, Defensie 

Afwezig Mevrouw A. Kortenray, directeur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord  

De heer R. Bosma, Dijkgraaf Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier 

De heer S.M. Diekstra, regionaal militair beleidsadviseur Veiligheidsregio NHN 

De heer H.J. Klein, beleidsadviseur Kabinetszaken provincie Noord-Holland 

Mevrouw L.F. Ringnalda, officier van justitie, openbaar ministerie 

Verslag L. Ehrenburg 
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3 

 

Algemene mededelingen 

De voorzitter geeft aan dat dhr. Bosma zich heeft afgemeld voor de vergadering. Daarnaast 

wordt vermeld dat er een aantal wijzigingen zijn in het algemeen bestuur. Zo gaan mevrouw 

Bonsen, dhr. Van den Hengel en dhr. Dijkman het algemeen bestuur verlaten. Voor hen is dit 

de laatste vergadering van het algemeen bestuur. Dhr. Van den Hengel en dhr. Dijkman 

zullen pas eind mei vertrekken en nog vergaderingen van de bestuurlijke adviescommissies 

bijwonen. Er zal op een later moment gepast afscheid van hen worden genomen. Voor 

mevrouw Bonsen is dit de laatste vergadering en er zal bij de rondvraag nog even worden 

stilgestaan bij haar vertrek. Ook heeft het algemeen bestuur onlangs afscheid genomen van 

dhr. Voskuil, als burgemeester van Bergen. 

 

De voorzitter deelt mee dat na afloop van de openbare AB-vergadering nog een besloten 

vergadering plaats vindt, waarin het concept Rampbestrijdingsplan 

Gasbehandelingsinstallaties wordt behandeld. Tevens vindt er na afloop van de AB-

vergadering een informeel burgemeestersoverleg plaats, waarbij dieper wordt ingegaan op 

het thema ‘Versterken weerbaarheid en veerkracht van de samenleving’.  

 

Er wordt meegedeeld dat de termijnagenda is bijgevoegd bij de stukken.  

 

4 Vaststelling verslag vergadering d.d. 6 december 2024  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om het conceptverslag van de vergadering van het 

algemeen bestuur Veiligheidsregio Noord-Holland Noord van 6 december 2024 vast te 

stellen. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

5 Terugkoppeling Veiligheidsberaad 

De voorzitter geeft een terugkoppeling van de besproken onderwerpen tijdens de vergadering 

van het Veiligheidsberaad op 13 december 2024. Het belangrijkste onderwerp was ‘de 

consequenties van de BDUR bezuinigingen’. Inmiddels is de situatie gewijzigd en wordt het 

goed opgenomen in de voorjaarsnota. Verder is de bestuurlijke opdracht ‘versterken van de 

weerbare samenleving’ vastgesteld en zijn de volgende onderwerpen behandeld: ‘slim 

samenwerken binnen het regionale stelsel’, ‘Aanpak mentale klachten personeel 

veiligheidsregio’s’ en ‘vereenvoudiging governance LVCb’. 

Maandag 17 maart 2025 is de volgende vergadering van het Veiligheidsberaad. Daarbij staan 

de volgende onderwerpen op de agenda: ‘de toekomst van civiel-militaire samenwerking’, 

‘Versterken weerbare samenleving’, ‘Ambitie Veiligheidsberaad op het thema 

Klimaatveiligheid’ en ‘Bestuurlijk afwegingskader voor samenwerkingsagenda 

veiligheidsregio’s’. Deze onderwerpen zien we ook terug op de agenda’s van de bestuurlijke 

adviescommissies.  

 

6 

 

Ingekomen stukken 

- Jaarplan met begroting 2025 NIPV 

- Brief vanuit het ministerie van Justitie en Veiligheid inzake oproep Veiligheidsberaad 

inzake bezuiniging op crisisbeheersing en brandweer 

 

Het algemeen bestuur heeft de ingekomen stukken ter kennisname aangenomen. 
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Stemverhouding 2025  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om de stemverhouding 2025 per gemeente vast te 

stellen. 

 

De voorzitter licht kort toe dat in de gemeenschappelijke regeling is opgenomen dat het 

algemeen bestuur jaarlijks op de eerste vergadering van het jaar het aantal stemmen per 

deelnemer vaststelt. Mevrouw Van Dam vraagt of er grote wijzigingen zijn ten opzichte van 

vorig jaar. De voorzitter vraagt aan dhr. Koning, concerncontroller VRNHN, om deze vraag te 

beantwoorden. Hij geeft aan dat de percentages altijd meebewegen met de bijdrage van het 

gemeentefonds. Dit zijn meestal tienden van procenten, tenzij er groot onderhoud is. Dit jaar 

zijn er geen grote verschillen ten opzichte van vorig jaar.  

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

8 Aanwijzing tweede en derde plaatsvervangend voorzitter Veiligheidsregio NHN  

Het algemeen bestuur wordt gevraagd de heer De Boer aan te wijzen als tweede 

plaatsvervangend voorzitter veiligheidsregio en mevrouw Van Kampen aan te 

wijzen als derde plaatsvervangend voorzitter veiligheidsregio. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

De voorzitter feliciteert dhr. De Boer en mevr. Van Kampen als tweede en derde 

plaatsvervangend voorzitter. 

 

9 Aanwijzing leden bestuurlijke adviescommissies Crisisbeheersing en Brandweerzorg 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd 

1. mevrouw J. Hoekstra-Sikkema met directe ingang aan te wijzen als lid van de commissie 

Crisisbeheersing;  

2. mevrouw Van Dams lidmaatschap van de commissie Crisisbeheersing met directe ingang 

te beëindigen en haar tezelfdertijd aan te wijzen als lid van de commissie Brandweerzorg. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

Mevrouw Van Kampen vraagt of een waarnemend burgemeester ook het lidmaatschap en de 

portefeuilles dient over te nemen van zijn of haar voorganger. Hierop geeft de voorzitter aan 

dat nieuwe en waarnemend burgemeesters hun interesse mogen uitspreken voor een 

adviescommissie en dat er gekeken wordt of dit passend is qua aantal deelnemers in de 

commissie en de regionale spreiding. Binnen de adviescommissie wordt gekeken naar de 

portefeuilleverdeling. Een waarnemend burgemeester mag zijn/haar voorganger dus 

opvolgen indien dit zijn/haar interesse heeft, maar het is niet verplicht.  

 

10 Procedurevoorstel aanbesteding accountantscontrole 2025-2028 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd het procedurevoorstel voor de selectie van de 

accountant voor 2025-2028 vast te stellen. 

 

Dhr. De Boer, portefeuillehouder financiën, geeft het woord aan mevrouw Van Dam als 

voorzitter van de auditcommissie. Zij geeft aan dat het proces is doorlopen en dat daarbij is 

gekozen voor een Europese aanbesteding met een langere termijn. De auditcommissie is ook 

betrokken bij de selectie van accountants en de uiteindelijke keuze. 
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Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

11 Controleprotocol 2025-2028 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd het controleprotocol 2025-2028, dat onveranderd is 

ten opzichte van het door het algemeen bestuur vastgestelde controleprotocol 2023 en 2024, 

vast te stellen. 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer, portefeuillehouder Financiën. Hij geeft advies 

om in te stemmen met het voorstel. Mevrouw Van Dam, voorzitter auditcommissie, geeft aan 

dat de auditcommissie geen bijzonderheden ziet en ook adviseert aan het algemeen bestuur 

om in te stemmen met het voorstel.  

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

12 Kadernota 2026 VRNHN 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd om: 

1. kennis te nemen van de zienswijzen van de gemeenteraden op de Kadernota 2026 en de 

reacties die zij hierop van het dagelijks bestuur hebben ontvangen; 

2. de kadernota 2026 inclusief het eventueel geamendeerde bezuinigingsvoorstel vast te 

stellen en te verwerken in de ontwerpbegroting 2026.  

De voorzitter licht kort de procedure van stemming toe. Er wordt eerst een reflectieronde 

gedaan langs de bestuurders waarbij men kan aangeven wat hij/zij heeft meegekregen van 

zijn of haar raad. Daarbij wordt gestart met de indieners van een amendement, zodat hij of zij 

deze meteen kan toelichten. Na deze reflectieronde worden de ingebrachte amendementen 

één voor één in stemming gebracht. Vervolgens wordt er een besluit genomen over het 

voorliggende voorstel.  

De voorzitter geeft als eerst het woord aan dhr. Wortelboer als indiener van amendement A 

en burgemeester van gemeente Stede Broec. Hij geeft aan dat de aanleiding voor het 

indienen van het amendement het ravijnjaar is, waarbij er in gemeente Stede Broec 

nagedacht wordt over ombuigingen. De gemeenschappelijke regelingen zijn een verlengstuk 

van de organisatie en verrichten werk voor de gemeenten, waardoor gemeente Stede Broec 

van mening is dat er ook goed moet worden gekeken naar ombuigingen bij de 

gemeenschappelijke regelingen. Specifiek voor VRNHN spreekt de heer Wortelboer zijn 

waardering uit voor het gelopen proces en de goede voorbereidingen hierin. Er heeft een 

informatieve sessie plaatsgevonden bij gemeente Stede Broec en dit betrof een open 

gedachtewisseling, waarbij de raadsleden goed zijn geïnformeerd. De raad is echter van 

mening dat 5% bij grotere GR-en op z’n plek is en heeft daar met een meerderheid voor 

gekozen. Stede Broec dient daarom samen met gemeente Hoorn en gemeente Alkmaar 

amendement A in, waarbij gevraagd wordt om 1% extra te bezuinigen bovenop de 

voorgestelde 4%.  

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Poorter als indiener van amendement B, C en D en als 

burgemeester van gemeente Dijk en Waard. Dhr. Poorter spreekt namens zijn raad als eerst 

de waardering uit voor de goede voorbereiding en de informatieavonden die zijn 

georganiseerd vanuit VRNHN. Ook de mate van aanwezigheid van brandweerpersoneel bij 

de raadsvergadering getuigt van grote betrokkenheid en de raadsleden waarderen dit zeer. 
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De raad van Dijk en Waard heeft ingestemd met het voorstel van 4%, waarbij de heer Poorter 

aangeeft dat hij amendement A niet steunt. 

De heer Poorter licht kort amendement B toe, dat mede wordt ingediend namens mevr. Van 

Kampen (gemeente Bergen en gemeente Schagen),  mevr. Van Dam (gemeente Hollands 

Kroon), dhr. Tap (gemeente Castricum), mevr. Ten Bruggencate (gemeente Heiloo) en dhr. 

Pol (gemeente Texel). Het amendement pleit voor het behouden van het repressief 

brandweermaterieel, nu veel gemeenten groeiende zijn. Bij 10.000 extra woningen is extra 

materieel geen overbodige luxe.  

De heer Poorter licht kort amendement C toe, dat mede wordt ingediend namens mevr. Van 

Kampen (gemeente Bergen en gemeente Schagen),  mevr. Van Dam (gemeente Hollands 

Kroon), dhr. Pijl (gemeente Medemblik), dhr. Tap (gemeente Castricum), mevr. Ten 

Bruggencate (gemeente Heiloo), dhr. Pol (gemeente Texel), dhr. Dijkman (gemeente 

Drechterland) en dhr. Van den Hengel (gemeente Opmeer). Met dit amendement wordt 

gevraagd om niet te bezuinigen op de vergoeding voor de brandweervrijwilligers, omdat deze 

vrijwilligers onmisbaar zijn en moeten worden gesteund.  

De heer Poorter licht kort amendement D toe, dat alleen wordt ingediend namens hemzelf. In 

het amendement wordt gevraagd om de capaciteit voor aanpak mensenhandel niet te 

verminderen. Het amendement is opgesteld om aandacht te vragen voor dit onderwerp, 

aangezien het thema ‘mensenhandel’  onlangs nog met elkaar is geprioriteerd, ook vanuit de 

politie en het OM. De gemeenten hebben hier ook een zorgplicht op. Met de bezuiniging 

worden circa 25 casussen per jaar minder behandeld, met als gevolg dat het probleem kan 

toenemen. Het voorstel van dhr. Poorter is, als het amendement niet voldoende gesteund 

wordt, om te kijken naar een oplossing voor de 25 casussen die dan niet kunnen worden 

behandeld. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer als burgemeester van gemeente Den Helder. 

Hij brengt namens de gemeenteraad complimenten over voor het proces dat is gelopen.  

De gemeenteraad heeft uiteindelijk met een meerderheid gekozen voor het voorliggende 4%-

scenario. Gemeente Den Helder steunt daarnaast amendement B.  

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Ten Bruggencate, burgemeester van gemeente 

Heiloo. Zij sluit zich aan bij de woorden die reeds gezegd zijn over het gelopen proces. Alle 

informatie die is gegeven bij de regionale raadsbijeenkomst en de aanwezigheid voor 

medewerkers tijdens de eigen raadsavonden, heeft zeker bijgedragen bij de instemming op 

het 4% scenario, aangezien de gemeenteraad eerst ook voorstelde om 5% te bezuinigen.  

De gemeenteraad heeft meegegeven om niet te bezuinigen op het repressief 

brandweermaterieel (amendement B) en op de vergoeding voor de brandweervrijwilligers 

(amendement C). Mevrouw Ten Bruggencate geeft aan deze twee amendementen dan ook te 

steunen.  

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Hoekstra, burgemeester van gemeente 

Enkhuizen. Zij geeft aan geen aanvullingen of opmerkingen te hebben. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Van den Hengel als burgemeester van gemeente 

Opmeer. Ook dhr. Van den Hengel spreekt zijn waardering uit voor het proces en de 
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zorgvuldigheid waarmee het gelopen is. Gemeente Opmeer steunt amendement C, 

aangezien de brandweervrijwilligers belangrijk zijn voor de regio. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Dijkman als waarnemend burgemeester van gemeente 

Drechterland. Hij geeft aan dat gemeente Drechterland in eerste instantie ook nog een 

amendement had inzake de inhaalindexatie, waarin aan alle gemeenschappelijke regelingen 

werd verzocht om te onderbouwen waarom inhaalindexatie nodig is. Het antwoord op deze 

vraag is echter al verwerkt in de beantwoording van de zienswijzen, waardoor dit 

amendement niet hoeft te worden ingediend. Daarnaast geeft gemeente Drechterland aan 

niet te willen bezuinigen op de vergoeding voor de brandweervrijwilligers en steunt daarmee 

amendement C. Daarbij wel de kanttekening dat het bedrag van deze bezuinigingsmaatregel 

niet hoefde te worden aangevuld, zoals wel staat opgenomen in amendement C.  Er is 

uiteindelijk voor gekozen om amendement C te steunen (inclusief aanvulling) en geen apart 

amendement voor dit onderwerp in te dienen.  

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Kampen als waarnemend burgemeester van 

gemeente Bergen en burgemeester van gemeente Schagen. Zij geeft aan dat de gemeente 

Bergen vroeg of er meer bezuinigd kan worden op overhead, maar op dit moment is dat niet 

haalbaar. Vanuit gemeente Schagen kwam het signaal om te kijken of defensie iets kan 

betekenen bij duinbrandbestrijding en de samenwerking met VRNHN daarin. Dit signaal wil 

ze graag meegeven. Zowel gemeente Bergen als gemeente Schagen steunen amendement 

B en amendement C. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Tap, burgemeester van gemeente Castricum. Hij geeft 

aan dat ook hij vanuit zijn raad de complimenten moest overbrengen voor de goede 

voorbereiding. Gemeente Castricum steunt de amendementen B en C. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Pol, burgemeester van gemeente Texel. Hij geeft aan 

dat hij ook met veel waardering naar het proces heeft gekeken. Er was geen motie in de raad 

om een bepaald percentage per gemeenschappelijke regeling te bezuinigen. De 

gemeenteraad van Texel heeft uiteindelijk een zienswijze ingediend om 4% te bezuinigen met 

uitsluiting van de maatregelen om te bezuinigen op de vergoeding voor de 

brandweervrijwilligers en te bezuinigen op het repressief brandweermaterieel. In het kader 

van de natuurbrandbestrijding heeft Texel de waterwagen hard nodig. Gemeente Texel steunt 

daarmee amendementen B en C. 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Bonsen, burgemeester van gemeente 

Koggenland. Zij geeft aan dat ook gemeente Koggenland geen motie had liggen om een 

taakstelling voor bezuinigingen mee te geven aan de gemeenschappelijke regelingen. Het 

proces dat vanuit de regietafel is aangestuurd, heeft de gemeente dan ook verbaasd. Het 

proces dat uiteindelijk is gelopen is wel heel waardevol gebleken en daarvoor geeft zij graag 

haar complimenten. Gemeente Koggenland steunt het voorgestelde 4%-scenario. Daarnaast 

steunt de gemeente ook amendement B, zodat het fijnmazige netwerk van brandweerposten 

gehandhaafd kan blijven.  Amendement C krijgt geen steun van de gemeente, omdat het een 

weloverwogen pakket van bezuinigingsmaatregelen is en ieder zijn steen moet bijdragen. 

Daarnaast neemt ze het appel van dhr. Poorter ter harte en geeft aan dat het verzoek op zijn 

plaats is. De gemeente steunt amendement D echter niet.  
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De voorzitter geeft het woord aan dhr. Nieuwenburg, burgemeester van gemeente Hoorn. 

Vanuit de raad is ook sterk de waardering voor het proces uitgesproken. Gezien het 

aankomende ravijnjaar is de gemeente van Hoorn genoodzaakt om te bezuinigen, waarbij 

ook gekeken moet worden naar de gemeenschappelijke regelingen. De gemeente Hoorn 

hanteert daarbij 5% als uitgangspunt. Er ligt een goed samenhangend pakket aan 

maatregelen om 4% te bezuinigen, maar de gemeenteraad vraagt om een extra aanvulling 

van 1% om tot 5% te komen. De gemeente steunt daarom amendement A. 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Pijl als burgemeester van gemeente Medemblik. Hij 

geeft aan dat de reeks complimenten voor het gelopen proces kan worden aangevuld vanuit 

gemeente Medemblik. Er heeft een mooie beeldvormende sessie plaatsgevonden waardoor 

de raad een goede afweging heeft kunnen maken. De raad is akkoord met het voorgestelde 

4% scenario, maar geeft aan niet te willen bezuinigen op de vergoeding voor de 

brandweervrijwilligers. De raad steunt amendement C. Daarbij wel de kanttekening dat het 

bedrag had mogen worden afgetrokken van de bezuinigingstaakstelling en dat het niet nodig 

was geweest om voor dit bedrag een alternatieve dekking te vinden. Aangezien hier geen 

meerderheid voor was, is ervoor gekozen om geen apart amendement hiervoor in te dienen. 

Tot slot geeft hij aan dat het appel van dhr. Poorter inzake mensenhandel het Zorg- en 

Veiligheidshuis raakt en de leden van de adviescommissie Zorg in de Veiligheidsregio zich 

hierover gaan buigen. 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dam, burgemeester gemeente Hollands 

Kroon. Zij sluit zich aan bij de complimenten over het gelopen proces, zowel extern maar ook 

zeker intern. Alle medewerkers van VRNHN zijn goed meegenomen en geïnformeerd 

gedurende het traject. De raad heeft een zienswijze ingediend voor het 4%-scenario en 

steunt amendementen B en C.  

De voorzitter neemt het woord als burgemeester van gemeente Alkmaar en sluit zich aan bij 

alle complimenten over het proces. Ze geeft aan dat dit ook terug te zien is in de kwaliteit van 

het debat, zowel in de commissie als in raad. Gemeente Alkmaar heeft een zienswijze 

ingediend waarin staat opgenomen dat men graag een 3%-, 5%- en 7%-scenario ziet 

uitgewerkt in de begroting, maar als daar geen meerderheid voor is, dan kiezen voor een 5% 

bezuinigingsscenario. Er was een amendement ingediend om in te stemmen met het 

voorgestelde 4%-scenario, maar dit amendement heeft het met 1 stem verschil niet gehaald. 

Gemeente Alkmaar steunt dan ook amendement A. Er is ook een motie ingediend om niet te 

bezuinigen op de vergoeding voor de brandweervrijwilligers, maar deze is niet aangenomen. 

Burgemeester Schouten benadrukt dat de maatregelen die in het 4%-scenario staan 

opgenomen niet minder gewaardeerd worden of minder belangrijk zijn. Alle taken die de 

VRNHN uitvoert zijn tenslotte nuttig. Er is helaas een financieel vraagstuk, waardoor er 

keuzes gemaakt moeten worden. De gemeente is van mening dat ook VRNHN zijn bijdrage 

aan de bezuinigingen moet leveren. De motie is daarom niet aangenomen, maar de 

brandweervrijwilligers worden zeer gewaardeerd door gemeente Alkmaar.  

De voorzitter bedankt de ambtelijke organisatie voor alle voorbereidingen en de tijd die erin is 

gestoken om de raden mee te nemen. Ook bedankt ze het bestuur voor de solidariteit en 

samenwerking waaruit een bezuinigingsvoorstel is gekomen dat een ieder mee kon nemen 

naar zijn raad.  
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Dhr. Van den Hengel vraagt om welk bedrag het gaat bij amendement B, het bezuinigen op 

repressief brandweermaterieel. De voorzitter geeft aan dat het hierbij om €92.000 gaat.  

De voorzitter geeft het woord aan dhr. De Boer, portefeuillehouder financiën. Hij bedankt een 

ieder voor de begeleiding tijdens het proces. Ook bedankt hij het bestuur voor de goede 

gesprekken tijdens de bestuurstweedaagse, waar uitgebreid over de bezuiningsmaatregelen 

is gesproken, en hij bedenkt de adviescommissies voor hun advies.  Dhr. De Boer geeft aan 

dat er verder nog twee zaken niet helemaal rond zijn. Het eerste betreft de BDUR gelden, 

waarvan nog niet zeker is of daarop bezuinigd gaat worden. Het tweede punt is de 

amendementen. Mochten er amendementen worden aangenomen, dan moeten de bedragen 

die daarbij vrijkomen, weer elders vandaan komen. Dit zal worden meegenomen in de 

uitwerking van de begroting. Dhr. De Boer onthoudt zich verder van het geven van advies 

over de amendementen.  

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Poorter.  Hij geeft aan dat hij blij is met de steun van 

diverse bestuurders inzake amendement D, mensenhandel.  Aangezien de voorzitter van de 

adviescommissie Zorg in de veiligheidsregio heeft aangegeven dat de leden zich over het 

onderwerp gaan buigen, kiest hij ervoor om het amendement niet in stemming te brengen en 

het amendement bij deze in te trekken.  

Er wordt overgegaan op stemming van de amendementen A, B en C. Dit gebeurt bij 

handopsteking, te beginnen met amendement A.  

Amendement A 

Dit amendement houdt in: ‘Akkoord te gaan met het voorgestelde bezuinigingsvoorstel, daar 

bovenop nog 1% extra te bezuinigen en het dagelijks bestuur opdracht te geven om hiervoor 

financiële dekking te vinden.’ 

De volgende gemeenten stemmen voor amendement A: Stede Broec, Hoorn, Alkmaar en 

Enkhuizen. Daarbij geeft mevrouw Hoekstra, burgemeester van gemeente Enkhuizen, een 

korte stemverklaring af. Ze geeft aan dat in het raadsbesluit van gemeente Enkhuizen is 

opgenomen dat het totale budget voor alle gemeenschappelijke regelingen samen moet 

uitkomen op 5%, waardoor zij voor het amendement stemt.  

De volgende gemeenten stemmen tegen amendement A: Den Helder, Dijk en Waard, Heiloo, 

Opmeer, Drechterland, Schagen, Bergen, Castricum, Texel, Koggenland, Medemblik en 

Hollands Kroon.  

Er zijn geen stemonthoudingen. 

Hiermee is 34,05% voor en 65,95% tegen amendement A en is het amendement verworpen. 

Amendement B 

Dit amendement houdt in: ‘akkoord te gaan met het bezuinigingsvoorstel, met uitzondering 

van het verminderen van het repressief brandweermaterieel en het dagelijks bestuur opdracht 

te geven hiervoor aanvullende financiële dekking tot 4% te vinden.’  

 

De volgende gemeenten stemmen voor amendement B: Den Helder, Dijk en Waard, Heiloo, 

Opmeer, Bergen, Schagen, Castricum, Texel, Koggenland en Hollands Kroon. 



  

Verslag 
 

 

Definitief verslag AB vergadering 14 maart 2025  Pagina 9 van 12 

De volgende gemeenten stemmen tegen amendement B: stede Broec, Enkhuizen, 

Drechterland, Hoorn, Medemblik en Alkmaar.  

Er zijn geen stemonthoudingen. 

Hiermee is 57,04% voor en 42,96% tegen amendement B en is het amendement 

aangenomen. 

Amendement C 

Dit amendement houdt in: ‘akkoord te gaan met het bezuinigingsvoorstel, met uitzondering 

van het verlagen van de extra jaarlijkse vergoeding repressief vrijwilligers inclusief 

doorstorten personeelsvereniging, en het dagelijks bestuur opdracht te geven hiervoor 

aanvullende financiële dekking tot 4% te vinden.’  

De volgende gemeenten stemmen voor amendement C: Stede Broec, Dijk en Waard, Heiloo, 

Enkhuizen, Opmeer, Drechterland, Schagen, Bergen, Castricum, Texel, Medemblik en 

Hollands Kroon. Daarbij geeft dhr Wortelboer, burgemeester van gemeente Stede Broec, een 

korte stemverklaring af. Hij geeft aan dat dit amendement bij de gedachtegang van zijn 

gemeenteraad past en aangezien er voor het bedrag elders dekking gaat worden gezocht, 

stemt hij voor dit amendement.  

De volgende gemeenten stemmen tegen amendement C: Den Helder, Hoorn, Koggenland en 

Alkmaar. 

Er zijn geen stemonthoudingen. 

Hiermee is 59,53% voor en 40,47% tegen amendement C en is het amendement 

aangenomen. 

Voorstel Kadernota 2026 

Er wordt overgegaan op de besluitvorming van het voorstel. De voorzitter leest het voorstel 

nogmaals voor. Het algemeen bestuur wordt gevraagd om: 

1. kennis te nemen van de zienswijzen van de gemeenteraden op de Kadernota 2026 en de 

reacties die zij hierop van het dagelijks bestuur hebben ontvangen; 

2. de kadernota 2026 inclusief het geamendeerde bezuinigingsvoorstel vast te stellen en te 

verwerken in de ontwerpbegroting 2026.  

Alle gemeenten stemmen voor het geamendeerde voorstel en het voorstel is daarmee 

unaniem aangenomen. 

 

13 Brandweer 

 

13.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 

 

Terugkoppeling Commissievergadering 9 januari 

Mevrouw Bonsen geeft een korte terugkoppeling van het overleg op 9 januari. Er is een 

presentatie gegeven over ‘samenwerking VRNHN en NRG Pallas’. Daarnaast is er gesproken 

over ‘CBRN-Steunpunt’ (zie agendapunt 13.3), waarbij deze taak wordt overgenomen vanuit 
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Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland. Ook is besproken dat dhr. Tap tijdelijk de 

portefeuille Risicobeheersing waarneemt. Dhr. Tap geeft vervolgens een korte terugkoppeling 

over het onderwerp ‘evaluatie samenwerkingsafspraken tussen gemeenten en VR NHN 

(DVO’s)’. Er is een werkgroep bestaande uit gemeente Alkmaar, Dijk en Waard, Hollands 

Kroon, Hoorn en Schagen om te komen tot een nieuwe DVO. Streven is om medio dit jaar de 

DVO vast te stellen. In de commissievergadering is gesproken over de aanbevelingen die zijn 

opgenomen in de rapportage evaluatie DVO’s (agendapunt 13.2).  Dhr. Tap wil alvast 

aandacht vragen voor het voorstel. De adviescommissie heeft namelijk advies gegeven met 

betrekking tot de aanbeveling ‘capaciteit uitwisselen tussen gemeenten’. De commissie vindt 

dat dit, onder regie van VRNHN, wel degelijk mogelijk moet zijn. 

 

Terugkoppeling BAC Brandweer 14 februari 

Mevrouw Bonsen geeft een korte samenvatting van de vergadering van de BAC Brandweer 

op 14 februari 2025. Hier is de ‘samenwerkingsagenda Veiligheidregio’s’ besproken, die 

gericht is op de adaptieve brandweer. Ook is er gesproken over het ‘belevingsonderzoek’ en 

‘toelichting bouwsteen 1’.  

 

13.2 Rapportage evaluatie samenwerkingsafspraken gemeenten en VR NHN (DVO’s) 

Het algemeen bestuur VRNHN wordt gevraagd om: 

1. Kennis te nemen van de rapportage Evaluatie Samenwerking Risicobeheersing  

15 november 2024 en de aanbevelingen voor verbetering van de 

samenwerkingsafspraken; 

2. In te stemmen met de genoemde aanbevelingen in de rapportage, met uitzondering 

van de aanbeveling om budgetten tussen gemeenten onderling uit te wisselen (pagina 

21 in het rapport). Voorgesteld wordt, om in plaats daarvan onder regie van de VR wel 

capaciteit uit te wisselen.  

3. En opdracht te geven aan VRNHN – Risicobeheersing om samen met de 16 

gemeenten nieuwe samenwerkingsafspraken Risicobeheersing te gaan opstellen. 

Hierbij worden de adviezen van de commissie Brandweerzorg meegenomen (zie 

bijlage Advies bestuurlijke adviescommissie Brandweerzorg VR NHN d.d. 9 januari 

2025). 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

13.3 

 

Omvorming van de regionale organisatie conform de visie op IBGS en overdracht 

CBRN-steunpunt aan VRNHN 

Het algemeen bestuur wordt gevraagd: 

1. Te besluiten de uitgangspunten uit de nieuwe landelijke visie incidentbestrijding met 

gevaarlijke stoffen te hanteren  en de regionale IBGS organisatie, in samenwerking 

met de buurregio's, hierop in te richten. 

2. Akkoord te gaan met de overdracht van de CBRN steunpunt taak van de 

Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland (VRAA) naar de Veiligheidsregio's Noord-

Holland Noord (VRNHN) en Kennemerland (VRK). 

3. Akkoord te gaan met de uitvoering van de CBRN-taak, vooruitlopend op de 

aanpassing van het besluit Veiligheidsregio's en conform de nieuwe Landelijke Visie 

op IBGS. 

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 
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14 Crisisbeheersing 

 

14.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 

 

Terugkoppeling Commissievergadering 23 januari 

Dhr. Poorter geeft een korte terugkoppeling van de vergadering op 23 januari die plaatsvond 

op het marineschip  ‘Karel Doorman’ in Den Helder. Het is een zeer waardevolle bijeenkomst 

geweest waarbij ‘militaire dreiging’ het thema was. Het appel vanuit de Marine is om de cirkel 

te verbreden en ook de adviseurs openbare orde en veiligheid uit te nodigen bij de Marine en 

hen goed te informeren/betrekken op dit onderwerp.  

 

Terugkoppeling BAC IV 14 februari  

Dhr. Van den Hengel geeft een korte samenvatting van de vergadering van de BAC 

Informatievoorziening op 14 februari 2025. De WAS palen (waarschuwings- en 

alarmeringssysteem) worden nog 2 jaar onderhouden.  

Daarnaast is het onderwerp ‘vitale processen veiligheidsregio’s’ aan de orde gekomen. Hierbij 

is ingebracht dat niet alle verzoeken vanuit het departement zomaar kunnen worden verwerkt, 

zonder dat daar middelen tegenover staan. Dit was een breed gedragen opvatting.  

 

14.2 Handreiking de-escalatie extreem weer evenementen  

Het  algemeen bestuur wordt gevraagd om: 

1. De handreiking “De-escalatie extreem weer VRNHN” vast te stellen. 

2. Deze handreiking toe te voegen aan het evenementenbeleid 2024-2028. 

3. Het evenementenbeleid 2024-2028 versie 1-11-2024, met voornoemde handreiking als 

nieuw onderdeel (bijlage 7), opnieuw vast te stellen.    

 

De voorzitter geeft het woord aan mevrouw Van Dam als portefeuillehouder Evenementen. Zij 

geeft aan dat er goed is nagedacht over wat de gevolgen zijn van extreem weer voor onze 

evenementen.  De bestuurlijke commissie Evenementen van het RBOP heeft in hun 

handreikingen ook meegegeven om de risico’s op voorhand goed met de organisatoren te 

bespreken en de verwachtingen van elkaar te managen om verrassingen te voorkomen.  

 

Het algemeen bestuur besluit conform voorstel. 

 

15 

 

Zorg in de veiligheidsregio 

 

15.1 Terugkoppeling bestuurlijke adviescommissies en bestuurlijke overleggen 

 

- Terugkoppeling Commissievergadering 17 januari  

- Terugkoppeling BAC GHOR 22 januari 

 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Pijl, voorzitter van de adviescommissie Zorg in de 

veiligheidsregio. Hij geeft een korte terugkoppeling van de vergadering op 17 januari 2025.  

Dhr. Pijl geeft aan dat het onderwerp ‘2% groep Jeugd’ is besproken. Het is lastig om deze 

groep effectieve zorg te geven. Er is een project gestart met medefinanciering van VGZ. In 

samenwerking met het Zorg- en Veiligheidshuis wordt er een data-analyse gemaakt, die in de 

commissie wordt teruggekoppeld.   

Daarnaast is er een presentatie gegeven over de ‘aanpak van mensen met onbegrepen 

gedrag’ en is er een presentatie gegeven over de GHOR. De GHOR bestaat 25 jaar en dit 
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organisatieonderdeel ziet de commissie graag eens als thema onder de aandacht gebracht 

worden van het algemeen bestuur.  

 

Dhr. Pijl geeft ook een korte terugkoppeling van de BAC GHOR. Er is gesproken over de 

landelijke crisisplannen. Hierbij is geconcludeerd dat het belangrijk is om vanuit de keten zelf 

de regie te pakken en een generiek plan op te stellen. Hier wordt inmiddels aan gewerkt.  

 

16 Rondvraag 

De voorzitter geeft het woord aan dhr. Taneja, die graag nog even wil stilstaan bij het 

afscheid van mevrouw Bonsen. Hij bedankt haar voor alle steun die hij heeft gekregen bij de 

ontwikkeling bij de brandweer en de grote rol die zij heeft gespeeld bij het versterken van de 

brandweer. Namens de Veiligheidsregio overhandigt hij een aardigheidje. De voorzitter vult 

hierbij aan dat ook het algemeen bestuur haar hartelijke dankt voor haar betrokkenheid, 

deskundigheid en empathie. Een bestuurder die altijd zichtbaar, betrokken en meedenkend 

is. De voorzitter overhandigt een bloemetje en wenst haar veel plezier bij de gemeente 

Woerden. 

 

Mevrouw Bonsen geeft nog een korte toespraak, waarin ze aangeeft dat het haar aan het hart 

gaat om afscheid te moeten nemen, maar dat ze elkaar vast in de toekomst nog tegenkomen. 

Afgelopen week heeft ze reeds afscheid genomen van de medewerkers en vrijwilligers op de 

brandweerposten. Ze bedankt alle bestuurders en medewerkers van de Veiligheidsregio 

Noord-Holland Noord voor de collegialiteit en de leerzame tijd en neemt dit mee als warme 

herinnering. 

 

17 Sluiting 

De voorzitter bedankt de bestuursleden voor hun bijdrage en sluit om 10.35 uur de 

vergadering. 

 

 

 

Het verslag is vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 11 juli 2025. 

 

 

 

 

 

___________________     ___________________  

 

A.M.C.G. Schouten     K. Taneja 

Voorzitter       Secretaris  

 

 

 


